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1. Siden sidst 
 

Til orientering  
 

 
Orientering givet 

2. Status vedr. vandstandsmåler i Plet 
Å 

 
• Digelagets vandstands- og nedbørsmåler 

i Plet Å har gennem en periode ikke væ-
ret tilgængelig fra lagets hjemmeside. 

 

Til orientering  

 
Linket ligger under områdekort på hjemme-
siden. 
Ny vandstandsmåler ved slusen ved Hygum 
Nor. Målinger fra denne og flere kan findes 
på http://www.hydrometri.dk/hyd/. 

3. Henvendelse vedr. høj vandstand i 
området syd for Ferring Sø 

 
• I efteråret og hen over juledagene 

har vandstanden i området syd for 
Ferring Sø været forholdsvis høj. Di-
gelaget har på den baggrund tjekket 
vandstanden i Plet Å og slusen ved 
Hygum Nor. 

Til orientering og drøftelse. 

 
Området ligger lavt, og der vil ofte være 
vand. Digelaget, som har ansvaret for slusen 
ved Hygum Nor, har gjort det vi skal, hvilket 
vil sige at sikre, at slusen fungerer. Der har 
været en henvendelse mere til kommunen, 
de har fået samme svar. De er blevet opfor-
dret til at kontakte deres grundejerforening. 

4. Budget og regnskab 
 

•  Giver budget eller regnskab anled-
ning til bemærkninger inden endelig 
fremlæggelse på digelagets general-
forsamling? 

 
Orientering ved digelaget kasserer 

 
Rydning af digerne udsættes til 2022 pga. 
usikkerhed omkring linjeføring af spilde-
vandsledning og evt. cykelsti i den forbindel-
se. Opmåling af digerne forventes udført i 
2023. Lånet til Kommune Kredit fastholdes, 
da det giver øget adgang til likviditet og fast-
holder princippet om, at de som har glæde 
af investeringen også betaler. 
 

5. Status på projektet ”cykelsti” på la-
gets diger 
• Lemvig Kommune oplyser nu, at der 

ikke i nærmeste fremtid er planer 
om cykelsti på lagets diger. Giver 
den nye udmelding grund til nye ini-
tiativer? 

 
Se ovenfor. Rydningen af bevoksningerne på 
digerne som skulle være sket i forbindelse 
med en etablering af cykelstien kan godt 
vente. Der er intet kritisk. 

http://www.hydrometri.dk/hyd/


 
Til drøftelse  
 

6. Generalforsamling april 2021 
 

Under hvilke former skal laget holde sin ge-
neral forsamling? 
 

• Annoncering 

• Adgangskontrol 

• Forplejning 

• Dirigent 

• Formandens beretning 

• Valg til bestyrelsen 

• Behandling af indkomne forslag (evt. 
ny mødedato) 

Til drøftelse og beslutning 

 
Vi forsøger at annoncere en alm. generalfor-
samling, men skriver i annoncen at folk skal 
holde øje med hjemmesiden i forhold til evt. 
aflysning eller ændret afholdelsesform. 
Der afholdes valg som beskrevet i vedtæg-
terne. De som ikke var på valg sidste år fort-
sætter perioden ud, med mindre nogen har 
indvendinger på generalforsamlingen – så 
kan de også sættes på valg for det kommen-
de år. 
Ebbe Ravn foreslås som ordstyrer. 
Jørgen Trillingsgård er suppleant for land-
brug, han foreslås som suppleant igen. Der 
undersøges for mulige suppleantkandidater 
blandt sommerhusejere/fastboende 
 

7. Eventuelt 
 

• Næste møde 
 

 
Kystdirektoratets vurdering af lagets diger 
giver ikke anledning til at der skal igangsæt-
tes særlige initiativer. En kommende opmå-
ling af digerne kan være udgangspunkt for 
en vurdering af, hvor høje vi vurderer diger-
ne skal være for at være tilstrækkeligt sikret 
mod fremtidige hændelser. 
Næste møde afholdes evt. lige før general-
forsamlingen, og eller når den nye bestyrelse 
er valgt. 
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